

<p>Anna Christensen, Carl "Kalle" Persson, Johanna Larsson, Malin Elfversson och Gunnel Johansson deltog i det digitala mötet.</p> <p>Eva Kilnäs gästade mötet under § 6, Inför FM 2021</p>	Närvarande
<p>Ordföranden Anna öppnade mötet.</p>	§ 1 Mötet öppnas
<p><b>Styrelsen beslöt att</b> Godkänna föreslagen dagordning.</p>	§ 2 Dagordning
<p><b>Styrelsen beslöt att</b> Malin skriver ett referat från mötet.</p>	§ 3 Val av referent
<p>Anna föredrog protokollet från den 20/8 för att följa upp tidigare beslut. Rapporter redovisas i §5.</p>	§ 4 Föregående protokoll
<p><b>Rapporter</b></p> <p><b>Distriktsmärken</b> Malin rapporterade att många kårer inte har beställt sina märken än. En påminnelse kan behövas framöver.</p> <p><b>Rådslag NBV</b> Anna rapporterade att många olika typer av organisationer deltog i det digitala rådslaget, som var förberedande inför det beslutande medlemsmötet i november.</p> <p>En enkel guide ska tas fram, som presenterar hur ett bra och givande samarbete mellan scoutkår/scoutdistrikt och NBV kan genomföras.</p> <p><b>Lifesize – för digitala möten</b> Västra scoutdistriktet har nu ett eget mötesrum i Lifesize. Detta mötesrum kan DS och andra medlemmar i distriktet använda för digitala möten.</p> <p>Johanna är administratör för mötesrummet och kan därmed moderera möten.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Notera rapporterna</p>	§ 5 Rapporter  Distriktsmärken  Rådslag NBV  Lifesize

AC

<p><b>Inför FM 2021</b></p> <p>Johanna rapporterade från det senaste planeringsmötet. Ca. 200 personer hade fått inbjudan via epost, men ändå var antalet mötesdeltagare lågt. Mötesdeltagarna har dokumenterat vilka arbetsgrupper som bör skapas. Några personer är intresserade av att delta i planeringen av FM.</p> <p>Eva Kilnäs redogjorde för vad som är viktigast att lösa, för att få struktur på planering samt organisation. Det är bl.a. tid att skapa en FM-kommitté.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Notera rapporterna.</p> <p>DS har fått ett antal frågor att besvara från de som engagerat sig i FM. <b>Styrelsen kom fram till följande svar:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Vad är distriktet syfte med att arrangera FM?<ul style="list-style-type: none"><li>○ Som förbundets största distrikt bör vi ställa upp</li><li>○ Vi vill göra ett bra FM till ett vettigt pris.</li><li>○ Vi önskar skapa ett positivt gemensamt projekt för distriktets medlemmar. Att planera och genomföra något tillsammans kan skapa nya kontakter mellan medlemmar samt bidra till en god stämning i distriktet.</li></ul></li><li>• Hur få fler att engagera sig?<ul style="list-style-type: none"><li>○ Klargöra vilka arbetsuppgifter som finns och speciellt de som behöver bemannas redan nu.</li><li>○ Alla får föreslå eller anmäla intresse till arbetsgrupperna.</li><li>○ Personer som redan engagerat sig i FM tar kontakt med andra och frågar: ”Vill du jobba tillsammans med oss?”.</li><li>○ Kårfaddrarna hör med kårerna ang. lämpliga personer.</li><li>○ En kick-off ordnas med besök i FM-lokalerna.</li></ul></li><li>• Hur utses ansvariga i arbetsgrupperna?<ul style="list-style-type: none"><li>○ Varje arbetsgrupp föreslår en ansvarig i sin grupp. Dessa personer utgör sedan själva FM-kommittén.</li><li>○ DS godkänner FM-kommittén</li></ul></li><li>• Ska det även utses en styrgrupp för FM?<ul style="list-style-type: none"><li>○ Ja. DS utser styrgruppen.</li></ul></li><li>• Bör distriktets årsmöte 2021 flyttas till Mölnlycke?<ul style="list-style-type: none"><li>○ Nej.</li></ul></li><li>• Vilken ekonomi finns för förberedelser och planering?<ul style="list-style-type: none"><li>○ 10.000 kr finns i budget för år 2020.</li><li>○ Budget för år 2021 beslutas på distriktets årsmöte.</li></ul></li><li>• Vad står distriktet för under FM 2021?<ul style="list-style-type: none"><li>○ Funktionärer som jobbar heltid med FM bör inte ha någon kostnad för resor, mat och logi.</li><li>○ Funktionärer som jobbar kortare tid bör kompenseras i förhållande till sin insats.</li><li>○ Tydliga regler för detta behöver tas fram av DS.</li></ul></li><li>• Profilplagg för funktionärer?</li></ul>	<p>§ 6 Inför FM 2021</p> <p>Lägesrapport</p> <p>Frågor till DS</p> <p style="text-align: right; color: blue;">AC</p>
--	--

<ul style="list-style-type: none"><li>○ En lämplig fråga att ta upp på DÅ.</li><li>○ Kan vara svårt att hitta ett plagg som alla vill använda.</li><li>• Kick-off på plats i Mölnlycke? 18/10 eller 8/11?<ul style="list-style-type: none"><li>○ Ja, det är viktigt att genomföra en kick-off nu i höst.</li><li>○ Distriktet står för kostnaderna.</li><li>○ DS anser att 8/11 är bättre än 18/10.</li></ul></li><li>• Tidplan för avbokningar. Hur undviker vi kostnader för avbokningar? Vem är ekonomiskt ansvarig för gjorda preliminäravbokningar?<ul style="list-style-type: none"><li>○ Distriktets behöver att besked av scoutförbundet – om FM ska genomföras i Mölnlycke eller inte. Senast 1 juli 2021. Detta för att kunna avbryta våra förberedelser innan alltför mycket arbete lagts ner.</li><li>○ Distriktet är ansvariga för avbokning av det som vi har bokat, dvs. Wendelsberg och Hulebäcksgymnasiet.</li></ul></li></ul> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Utse Eva Kilnäs till ordförande i FM-kommittén. Hon är därmed samordningsansvarig för FM 2021.</p>	<p>FM-kommitténs ordförande</p>
<p><b>NBV Medlemsmöte</b></p> <p>Vårt distrikt tillhör NBV Väst, liksom Värmlands distrikt av NSF. NBVs i Väst Medlemsmöte hålls digitalt den 28/11. NSF har rätt till två ombud på detta möte.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Anna Christensen utses till ombud för Västra Scoutdistriktet.</li><li>• Styrelsen kan ge information om NBV till scoutkåren.</li><li>• I referatet från detta DS möte informeras om NBV</li></ul>	<p>§ 7 NBV Medlemsmöte</p>
<p><b>Inför Demokratijamboréen, digitalt möte 13 november.</b></p> <p>Västra scoutdistriktets mötesrum i Lifesize ska användas för detta möte. Under mötet kan deltagarna placera sig på en talarlista och delta i omröstningar. Anna och Johanna är moderatorer för mötet.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Inbjudan till mötet ska sändas ut 14 dagar i förväg.</li><li>• Gunnel skriver inbjudan.</li><li>• Johanna och Anna ges tillfälle att justera inbjudan innan den sänds ut.</li></ul>	<p>§ 8 Inför Demokratijamboréen</p>

AC

<p><b>Julbord</b></p> <p>Kalle rapporterade att han har bokat julbord, för de medlemmar i distriktet som har kvalificerat sig.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Godkänna rapporten.</p>	<p>§ 9 Julbord</p>
<p><b>Ekonomi</b></p> <p>Distriktskassören, Kalle, rapporterade aktuell status på distriktets bankkonton. Tillgångarna är i stort desamma som i augusti.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Godkänna rapporterna</p> <p>Styrelsen diskuterade om kårer har drabbats negativt, rent ekonomiskt, av Corona-pandemin. DS har inte kännedom om alla kårers situation.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Kårerna tillfrågas hur de mår ur ekonomisk synvinkel - av sin kårfadder.</p>	<p>§ 10 Ekonomi</p>
<p><b>Kontakt med scoutkårer</b></p> <p>DS har några frågor till scoutkåren bl.a. hur Corona-pandemin påverkar kårens verksamhet och ekonomi.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Kåren ska kontaktas under den kommande veckan - av sin kårfadder.</p>	<p>§ 11 Kårkontakt</p>
<p><b>Övriga frågor</b></p> <p>Inga övriga frågor fanns att diskutera.</p>	<p>§ 12 Övriga frågor</p>
<p><b>Nästa möte</b></p> <p>Tisdag 3 november kl. 18.00. Mötet hålls via Lifesize.</p>	<p>§ 13 Nästa möte</p>
<p>Ordföranden Anna förklarade mötet avslutat.</p>	<p>§ 14 Mötet avslutas</p>

Skövde 2020-10-03

Gråbo 2020-10-06

Vid pennan

*Gunnel Johansson*

Gunnel Johansson

Justerat

Anna Christensen